



شهادة اصدار اسهم
SHARE CERTIFICATE
No. SC241091601

نشهد بموجبه ان
This is to certify that

قيمة الاسهم Share Value	النسبة المئوية % Percentage	رقم الجواز/السجل Passport No.	الجنسية Nationality	الاسم Name
20000	100	Z6375702	Indian	Sanyog Gupta Radhey Kishan Gupta

يشكلون المالك المسجل لعدد (100) سهم بمبلغ قدره 20,000 درهم اماراتي من اسهم الشركة
Is the registered holders of 100 Share(s) with the Capital of AED. 20,000 only

سانيوغ جوبتا فوياجيس (م.م.ح)

SANYOG GUPTA VOYAGES (FZE)

و هي مؤسسة فردية ذات مسؤولية محدودة قد تم تاسيسها و تسجيلها لدى مجمع الشارقة للبحوث و التكنولوجيا و الابتكار, برأس مال قدره 20,000 درهم اماراتي موزع على عدد (100) سهم بقيمة اسمية للسهم الواحد مقدارها (200) درهم اماراتي وفقا لعقد التأسيس و النظام الاساسي للشركة و استناد الى المرسوم الاميري رقم 38 لسنة 2016

A Limited Liability Establishment incorporated and licensed at Sharjah Research Technology & Innovation Park Free Zone (SRTI Park) with paid up capital of AED. 20,000 only divided into (100) share(s) with a value of AED. 200 each, Subject to the Memorandum & Articles of Association thereof and pursuant to Sharjah Emiri Decree No. 38 of 2016

التوقيع Authorized Signatory

Date: 05-09-2024

Note: Any correction or erosion will invalidate this certificate

No transfer of the above-mentioned share is permitted without the prior written approval of the SRTI Park

التاريخ: 05-09-2024

ملاحظة: أي تغيير أو شطب يلغي صلاحية هذه الشهادة

لا يجوز تحويل الاسهم المذكورة اعلاه بدون الموافقة الخطية من قبل مجمع الشارقة للبحوث و التكنولوجيا و الابتكار



Document is e-Certified

Issue Date 2024-09-05